

Biblical Reflection 1:  
“Look Up for Hope”  
July 6<sup>th</sup>, 2022  
(Burmese Translation)



သမ္မာကျမ်းစာအတွေးအမြင်  
ငါ့ကိုမစခြင်းအကြောင်းသည် ပေါ်ထွက်ရသောတောင်ရိုးသို့ ငါ့မျှော်ကြည့်၏။  
ကောင်းကင်နှင့်မြေကြီးကိုဖန်ဆင်းတော်မူသော ထာဝရဘုရားထံတော်မှ  
ငါ့ကိုမစခြင်းအကြောင်းသည် ပေါ်ထွက်ရ၏။  
သင်၏ခြေကိုချော်စေခြင်းငှါအခွင့်ပေးတော်မမူ။  
ထာဝရဘုရားသည် မကောင်းသောအမှုအရာအလုံးစုံတို့ကို ကွယ်ကာ၍  
သင်၏အသက်ကိုစောင့်တော်မူလိမ့်မည်။  
ထာဝရဘုရားသည် သင်၏ထွက်ခြင်းနှင့်ဝင်ခြင်းတို့ကို  
ယခုမှစ၍ အစဉ်မပြတ်စောင့်တော်မူလိမ့်မည်။

(ဆာလံ ၁၂၁:၁, ၃၁, ၇-၈)

ဤအံ့ဖွယ်ကျမ်းစကားများသည် မျှော်လင့်ခြင်းနှင့် စိတ်ခွန်အားကိုဖြစ်စေသော်လည်း အမှန်တကယ်စစ်မှန်  
ပါရဲ့လား။ အသက်လုထွက်ပြေးနေရသော ထောင်ပေါင်းများစွာသော ယုံကြည်သူများအတွက်  
ဤကျမ်းစကား တွင်ဖော်ပြသောယုံကြည်ခြင်းက မည်သို့ရှိပါသနည်း။

ကျေးရွာအိုးအိမ်ပျက်စီးရသောသူများအဖို့၊ မိသားစုဝင်များ ရက်စက်စွာအသတ်ခံရသောသူများအဖို့ ဆာလံဆရာ၏ ကျမ်းစကားမည်သို့ရှိမည်နည်း။

ခေါင်းပုံဖြတ်အနိုင်ကျင့်မှုပြည့်နှက်နေသော ဤကမ္ဘာကြီးတွင်

ဘုရားသခင်စောင့်ရှောက်ကာကွယ်ပေးမည်ဟူသော

ဂတိတော်များအပေါ်တွင်ကျွန်ုပ်ကိုယ်တိုင်ရုန်းကန်ခဲ့ရသည်။ မတရားသောသူများကြောင့် လူများစွာ

ဒုက္ခရောက်၊ သေကြေပျက်စီးနေရသည့်အချိန်တွင် ဘုရား၏ကယ်မမှုကို

ယုံကြည်ကိုးစားရမည်ဟူသောအရာမှာ အဓိပ္ပာယ် ကင်းမဲ့သည့်နည်း။ ဘုရား၏အံ့ဖွယ်ကုမမှုကို

ကြုံတွေ့ခဲ့သူတို့၏သက်သေခံချက်များစွာကို ကျွန်ုပ်ကြားဖူးရသလို၊ ကုမခြင်းမခံရသော

အခြားယုံကြည်သူတို့အကြောင်းကိုလည်း ကြားရပါသည်။

တစ်ချိန်ထဲတွင်လည်း ဘုရားကိုယုံကြည်ခြင်းမှာ မရှိမဖြစ်လိုအပ်နေသလို၊ ကျွန်ုပ်ကိုရှင်သန်မှုပေးနေသော အရာဖြစ်နေသည်။ ယေရှုခရစ်တော်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းနှင့်ဧဝဂေလိတရားက

ခွင့်လွှတ်ခြင်းနှင့်ဆိုင်သော မျှော်လင့်ခြင်းကိုပေးနေသလို၊ ကျွန်ုပ်သေလွန်ပြီးသောအခါ

ထာဝရအသက်ရှင်မည်ဟူသော မျှော်လင့်ခြင်းကို လည်းပေးနေပါသည်။ ကျွန်ုပ်ဘဝထဲတွင်

ဘုရားရှိနေခြင်းကြောင့် မိသားစုနှင့်လူမှုဝန်းကျင်အတွက်

ဘုရားအလိုတော်ရှိသည့်အတိုင်းအသက်ရှင်ဖို့စိတ်ခွန်အားဖြစ်လာပါသည်။

အားနည်းသူများယေရှု၏အလင်းတရား နှင့် ဘုရား၏မေတ္တာကိုသိမြင်ဖို့ရာ

ကူညီဖေးမမှုပြုဖို့ဘုရား၏မေတ္တာနှင့်ကျေးဇူးတော်က ကျွန်ုပ်စိတ်ထဲတွင်

သွန်းလောင်းဖြည့်တင်းပေးနေပါသည်။ ဘာကြောင့်ဒီလိုဆိုးရွားမှုကို ဘုရားခွင့်ပြုနေလဲ ကျွန်ုပ်နားမလည်

သော်လည်း ကျွန်ုပ်ဘဝတွင်ဘုရားပေးသောကောင်းချီးများအတွက်ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းရင်း၊

ကျွန်ုပ်ကဲ့သို့ကောင်း ချီးခံစားရ၍ ကူညီဖေးမမှုပြုနေသော သူများအတွက်လည်းကျေးဇူးတင်မိပါသည်။

ဆာလံ ၁၂၁ ထဲမှ ဘုရား၏ကုမမှု၊ ဂတိတော်ကိုမည်သို့ အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုရမည်နည်း။ ဆာလံဆရာပြောသည့်

အတိုင်း ဂျူးလူမျိုးအားလုံး မကောင်းမှုမှကင်းလွတ်ပါသလား။ မကင်းလွတ်ပါဘူး။ ကျမ်းရေးသူက

ဒါကိုမသိဘဲ ရေးနေခြင်းမဟုတ်။ ဘုရားကိုယုံကြည်လင့်ကစား မတရားမှု၊

မကောင်းမှုလက်အောက်ကျရောက်တတ်သည်ကို ဆာလံဆရာသိပါသည်။ အတိသယဝုတ္တိ၊

ဥပစာတင်စား၍ ဘုရားထံမျှော်ကြည့်ရန် ကျမ်းရေးသူက ရေးသားခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ ကြောက်ရွံ့မှု၊

ယုံကြည်ခြင်းကင်းမဲ့မှုထဲမှ မျှော်လင့်ခြင်းနှင့်ခွန်အား မထွက်လာနိုင်မှန်း သူသိသည်။ အဆိုးမြင်သံသယ၊

အမုန်းတရား၊ လက်စားချေလိုစိတ်ကိုအခွင့်ပေးလိုက်ပါက ကောင်းသောအရာကျွန်ုပ်တို့ထဲက

ပေါ်ထွက်မလာနိုင်မှန်း ကျမ်းရေးသူသိထားသည်။ အဆိုးကိုအာရုံစိုက်ပါက

အဆိုး၏ဝါးမျိုခြင်းခံရမည်ဖြစ်သည်။ ဘုရားကိုအာရုံစိုက်ပါက မကောင်းမှုကိုကျော်လွှားနိုင်မည့် ခွန်အား၊

ရှုထောင့်အမြင်များကို တွေ့ရှိမည်ဖြစ်သည်။

ခရစ်တော်၌ချစ်သောညီအစ်ကိုမောင်နှံမ၊ သားသမီးများခင်ဗျား...ခမ်းနားကြီးမြတ်သော  
သင်၏ဖန်ဆင်းရှင်ထံကို မျှော်ကြည့်လိုက်ပါ။ "ကောင်းကင်နှင့်မြေကြီးကိုဖန်ဆင်းသော ဘုရားသည်"  
ယုံကြည်ကိုးစားသူတို့အတွက် ကောင်းသောအရာကို ဖန်တီးပေးမည်ကိုအစဉ်သတိရရန်ဖြစ်သည်။  
သင့်ကိုဖန်ဆင်းသူသည် သင့်ကိုချစ်၍ ခက်ခဲဒုက္ခရောက်ချိန်တိုင်း  
ခရစ်တော်နှင့်သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် သင့်အနားအမြဲရှိနေမည်ဖြစ်သည်။ ဤယုံကြည်ချက်သည်  
ဘုရားပေးသောအရာပင်ဖြစ်သည်။ သေခြင်းသည်လည်း ဤမျှော်လင့်ခြင်းအရှိန်ကို ငြိမ်းသတ်  
နိုင်မည်မဟုတ်ပေ။ ဘုရားထံမှလာသောချစ်ခြင်းမေတ္တာသည် ဖန်ဆင်းသမျှအရာအားလုံးထက် အဖိုးတန်၊  
ကြံ့ကြံ့ခံ၍ စွမ်းပကားကြီးမားသာလွန်ပါသည်။

နှလုံးသား၊ အတွေးအမြင်၊ ဆုတောင်းမှုများထဲတွင် သင်တို့အစဉ်အမြဲရှိနေပါသည်။

ကိုယ့်ကိုယ့်၊ ဂရုစိုက်ပါ

ဆ တောငှား ပေးပါနေတယု

ဦးထင်ကျော် @ Dr. Tim

For Unicode readers:

ကိုယ့်ကိုယ်ကို ဂရုစိုက်ပါ

ဆုတောင်းပေးနေပါတယ်

ဦးထင်ကျော်@Dr. Tim